
Pjanic: Czuję się dobrze w Romie

News - ASRoma.pl

Miralem Pjanic przebywa na wakacjach w Bośni i gdzie bierze udział w

projekcie "Youth Sports Games Telecom BH”, którego jest ambasadorem.

Pomocnik Romy udzielił przy tej okazji wywiadu dla oslobodjenje.com.

 

- Czuję się dobrze w Romie, nie wiem czy opuszczę zespół w tym sezonie.

Ulubiona drużyna?

- Od początku moją ulubioną drużyną jest Real Madryt.

 

Barcelona?

- Kto nie marzy grać dla nich.

 

W mediach wciąż krążą plotki o rozmowach Borussii Dortmund z graczem. Niemcy

chcieliby zaoferować 12 mln euro, jednak Roma nie sprzeda gracza za mniej niż 15

mln.
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